
Protokoll bystämma för Käloms byalag 2024-03-13

Närvarande: Maria Engström, Agneta Bylander, Bernt Holmberg, Linnea Ulfsgård, Daniel Weinéus, 
Erik Olof Eklund, Leif Ögren, Stefan Fahlén, Josefin Olofsson, Gun-Britt Palmqvist, Margareta 
Nolervik, Stefan Nolervik, Martin Nilsson, Stig Nilsson, Sören Ekerbo, Ingegerd Ekerbo, Bodil Persson, 
Gösta Persson, Carl-Göran Palmqvist, Gunnel Palmqvist, Ronja Juntunen, Stefan Åberg, Kristina 
Ernehed, Jeanette Lagergren, Örjan Ernehed, Lars Johansson Lagergren, Göte Thorén, Jenny 
Ingridsdotter, Per Östgren, Karin Ernehed, Clara Bodén och Bernt Tyrebo.

§ 1 Stämman öppnades av Maria Engström som hälsade de närvarande välkomna.

§2 Val av ordföranden och sekreterare för stämman. 

 Stämman valde Maria Engström som mötesordförande och Daniel Weinéus till 
sekreterare

§3 Godkännande av dagordning

 Dagordningen godkändes med tillägg av följande punkter

o Rapport från kulturgruppen

o Skolans framtid

§4 Val av två protokolljusterare

 Karin Ernehed och Josefin Olofsson valdes att justera protokollet.

§5 Mötes behöriga utlysning 

 Kallelse till stämman har skett genom anslag på anslagstavla och by-mail samt på 
hemsidan.

§6 Styrelsens verksamhetsberättelse med resultatredovisning

 Ordförande inledde med att berätta om styrelsens sammansättning.

 Året började med bystädningen där det fick utföras mycket snöskottning av de 
närvarande. 

 Under försommaren genomfördes renoveringsåtgärder av lägenheten uppe på 
Bygdegården. Lägenheten har därefter varit uthyrd från och med sommaren fram till 
denna vår. Nuvarande hyresgäst har sagt upp hyreskontraktet varpå lägenheten snart
kommer att finnas tillgänglig för uthyrning återigen.

 Det har anordnats ett flertal musikkvällar och danskvällar. Bland dessa kom Maggan 
Stompers och Violet Greens på besök, vilket lockade många besökare.

 Vissa tillställningar har tyvärr tvingats att ställas in på grund av för få anmälda 
besökare.



 By-after work anordnades den 26 januari med pizza och dryck som besöktes av över 
30 bybor. 

 Ordföranden gick igenom resultatrapporten som visade på en minskning av intäkter 
mot föregående år. Tack vare beviljat stöd från olika håll har föreningen lyckats gå 
runt. Elkostnaderna var betydligt högre under 2023 jämfört med tidigare år, vilket 
påverkat resultatet i negativ riktning. Detta har bland annat medfört att 
driftskostnaden för badhuset ökat med ca 6000 kr under året jämfört med 2022. Det 
står klart att det är ett ansträngt ekonomiskt läge även om vi ännu lyckas gå plus.

§7 Revisorernas berättelse

 Carl-Göran läste upp revisionsberättelsen och den godkändes av stämman.

§8 Ansvarsfrihet för styrelsen

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

§9 Val av ordföranden för byalaget avser 2024

 Valberedningen genom Kristina Ernehed berättade att det varit svårt att få folk att 
vilja engagera sig i styrelsen. Det tycks finnas ett demografiskt glapp i byn för tillfället.
Detta har medfört att valberedningen inte lycktas nominera någon till 
ordförandeposten inför stämman och även saknade förslag till vakant plats som 
ordinarie ledamot. Valberedningen föreslog att de närvarande skulle diskutera fram 
en gemensam lösning. Diskussionen behandlade bland annat synen på byalagets 
framtid och hur evenemang anordnats tidigare. Därutöver behandlades även frågan 
hur byalaget ser på badhusets och skolans framtid samt införandet av en eventuell 
medlemsavgift.

 På frågan om någon kan tänka sig att ställa upp som ordförande var det ingen av de 
närvarande som anmälde sitt intresse. 

§10 Val av styrelseledamöter och suppleanter

 Karin Ernehed föreslogs tillträda som ordinarie ledamot (Fyllnadsval på ett år efter 
Linnea Ulfsgård).

 Clara Bodén föreslogs tillträda som ordinarie ledamot (Nyval om 2 år).

 Bernt Tyrebo föreslogs fortsätta som ordinarie ledamot (Omval om 2 år). 

 Stefan Fahlén föreslogs tillträda som suppleant (Nyval om 2 år).

 Förslagen godkändes av stämman.

 I övrigt fortsätter Bernt Holmberg som ordinarie ledamot (1 år kvar) och Daniel 
Weinéus som suppleant. (1 år kvar).

§11 Val av revisorer och suppleanter



 Carl-Göran Palmqvist och Per Östgren föreslogs väljas om som revisorer.

 Martin Nilsson föreslogs fortsätta som revisorssuppleant. 

 Maria Engström föreslogs ersätta Karin Ernehed som revisorssuppleant.

 Förslagen godkändes av stämman.

§12 Val av valberedning

 Jenny Ingridsdotter, Kristina Ernehed och Gösta Persson föreslogs fortsätta som 
valberedning med Kristina Ernehed som sammankallande.

 Förslagen godkändes av stämman

§13 Förslag av datum 

 Vårstädningen föreslogs till den 20 maj 2024 och nästa bymöte hålls den 4 juni 2024.

§14 Övriga frågor/ meddelanden information gällande förutsättningarna kring badhusets 
framtid

 Ordföranden presenterade styrelsens syn på badhusets framtid mot bakgrund av att 
det finns framtida renoveringsbehov för både skolan och föreningshuset samt även 
badhuset som riskerar att bli dyra. I nuläget överstiger driftkostnaderna avsevärt de 
intäkter som badhuset drar in vilket innebär att intäkterna från de evenemang som 
anordnas på föreningshuset tvingas gå till att täcka kostnaderna för badhuset. 
Anledningen till de låga intäkterna beror på ett lågt nyttjande av badhuset med 
enbart ett fåtal återkommande besökare. Styrelsen förslag är att badhuset antingen 
avvecklas under 2024 före vintern eller att det bildas en fristående badhusförening 
som övertar ansvaret för driften av badhuset. 

 Diskussion uppstod bland de närvarande där mångas syn på badhuset lyftes och en 
rad olika förslag på åtgärder presenterades för att kunna få fler att vilja nyttja lokalen
för att på så vis kunna öka intäkterna.

 Styrelsens Föreslog med anledning av diskussionen att den tillträdande styrelsen ser 
över alternativen för badhuset.

 Det beslutades att frågorna kring skolan skulle bordläggs tills nästa bymöte med 
anledning av tidsbrist.  

§15 Arbetsgrupp för underhåll bygdegården

 Bernt Holmberg har sammanställt en lista över saker i och kring föreningshuset som 
behöver åtgärdas inom den närmaste tiden. Vissa av dessa saker kan fixas i samband 
med bymöte/bystäd, men det kan även komma att krävas riktade insatser under 
andra tillfällen.



Slutligen avtackades de avgående styrelseledamöterna Agneta Bylander, Linnea Ulfsgård och
ordf. Maria Engström.

Årsmötet avslutades.

 

Anders Lundin- huvudkontakt vaktmästeri 


